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PREDMET: Vijednidka pitanja i inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeia odrZane,
dana 28. 12.2023. godine, dostavljaju se.

Na osnovu dlana 167. stav (l) idlana l7la. stav (l) Poslovnika o radu Gradskog vije6a
Zavidovi6i - novi prediS6eni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122 i ll23),, u
prilogu akta dostavljamo vijeinidka pitanja i Inicijative postavljene na 20. sjednici Gradskog
vijeca odrZanoj, dana 28.12.2023. godine:

- Inicijativa vije6nika Hamde DZinida - Inicijativa za donoSenjem Odluke i u konadnici
realizaciie izgradnje javne rasv.iete u naseljenom mjestu Sto5nica, \4ZYozu(a (sve faze
do realizacije)

- Inicijativa vije6nika Demira Buljuba5i6a - Inicijativa za sanaciju mosta na 8-om
kilometru regionalni put R-466

- Inicijativa vijednika Demira Buljuba5i6a - Inicijativa za uredenje ili izgradnju puta koji
bi povezao naseljeno mjesto Kudice i 9. kilometar. To bi ujedno bio i prohodan
alternativni put.

- Inicijativa viiednika Semse Fehriia - Inicijativa za pokretanje procedure za izradu
Protokola o predstavljanju Grada Zavidovi6i prilikom obiljeZavanja znadajnih datuma
Grada Zavidovica, prilikom zvanidnog proslavljanja drZavnih praznika na podrudju
Grada Zavidoviia, te prilikom posjeta drZavnih, federalnih i kantonalnih organa
zakonodavne i izvrSne vlasti Gradu Zavidovi6i.

- Viiednidko pitanje vije6nika Harisa HodZi6a;
- Vije6nidko pitanje vije6nika Ferid Kaknja5evi6;
- Vijeinidko pitanje vijecnika Hasiba Huski6a;
- Vijeinidko pitanje vijednika Samira Skeji6a (l) - zadovoljan usmenim odgovorom, (2).

(3 );
- Vijeinidko pitanje vijednika Demira Buljuba5ida (l), (2);
- Vijednidko pitanje vijeinika ZahidaAvdideviia;
- Vijecnidko pitanje vijeinika Igora Sim5i6a;
- Vije6nidko pitanje vile6nika Semse Fehrida (l), (2) i (3);

U prilogu akta dostavijam Vam vije6nidka pitanja i Inicijative postavljena na 20.

sjednici Gradskog vije6a odrZane, dana 28.12.2023. godine.

Odgovore na postavljena vijeinidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti

preds.fedavaju6em Gradskog vije6a radi uvr5tavanja u dnevni red naredne sjednice Gradskog

viieia.
S poStol'anjem.

I,RILOC: Vijecnidka pitanja i inicijative sa20. sjednice Vijeda odrZane, 28.12.'2L)23. godine.
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GRADONAEELNIK
ZAVIDOVIEI

I'REDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeia odrZane,
dana 28.12.2023. godine, dostavljaju se.

Na osnovu dlana 167. stav l. i ilana l7l a. stav l. Poslovnika o radu Gradskog
viie6a Zavidovi6i - novi predi5ieni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122'),u
prilogu akta dostavliarno vije6nidka pitanja i Inicijative postavljene na 20. sjednici Gradskog
vi.jeca odrZanoj, dana 28.12.2023. godine:

Haris Hotliid , y,/
Predmet: Vijedniiko pitanje W
UvaZeno radno predsjedni5tvo, po5tovane kolege vije6nici, dragi gradani koji nas pratite putern
sredstava informisanja, dozvolite mi da Vas sve srdadno pozdravim i poselamim. Za ovu
sjednicu imam samo jedno kratko vijednidko pitanje, obzirom da nisam to napravio u pismenoj
formi, uputit 6u u sljedeioj formi. TraLim od nadleZne gradske sluZbe informaciju gdje je
utroSeno 8.632,00 KM iz Transfera 8212257753 kapitalni izdaci iz namjenski sredstava, konto
asfaltiranje puteva uMZ Rujnical TraZim da mi nadleZna sluZba dostavi _ ovog konta.

piinidHamtro tXJ ila,hl{ f W,LA
Predmet: Inicijativa za dono5enjem Odluke i u konainici realizacije izgradnje javne
rasvjete u naseljenom mjestu Sto5nica, MZYozuia (sve faze do realizacije)
l)oStovani, na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidoviii, Klub vije6nika
Socijaldemokratske partije BiH u Gradskom vije6u Zavidovidi podnosi INICIJATIYU za

dono5enjem Odluke i u konadnici realizacije izgradnje javne rasvjete u naseljenom mjestu
Sto5nica ML,Yo'zuca (sve faze do realizacije).
U skladu sa stavom 4. pomenutnog dlana ovu Inicijativu dostavljamo u pisanoj fbrmi sa

OBRAZLOZEN.IEU kako slijedi :

Nepostojanje ovakvog vida infrastruktume porSke, ovo naseljeno mjesto svrstava u jedno od

rijetkih na podrudju naSeg grada gdje nije izgraclena i puStena u funkciju javrra rasvjeta.

Nefunkcionalnost (nepostojanje) javne rasvjete ugroZava direktno bezbjednost gradana koji se

krecu i putnim komunikacijama, ali i onih koji stanuju na ovom prostoru. Izgled naselja bez
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rasvjete i vizuelno, stanovnicima i posjetiocima ne 'Jaje sliku prostora lijepog i ugodnog

Zivotnog okruZenja.
PredloZena inicijativa proizaSla je iz zahtjeva i determinisane stvarne potrebe QT .j'
nepostoje6a) mjestana navedenog naselja ru o"ro* infrastrukturnom podrskom' Takode' inicira

se i u svjetlu i kao posljedica nedavnih nemilih dogadaja na ovom prostoru' kada se desio

fizidki napad na na5u sugradanku, povratnicu u naselje'

prilikom posiete FederJnog rninistra raseljenih osoba i. izbjeglica gdina'.Nerina Dizdara' ova

problematika identifikoran-a je kao potrina i za koju je neophodna hitna realizacija' Od

navedenogministra i ministarstva kojim rukovodi, iskazana je spremnost i dato obe6anje za

nnunrirunJem najvedeg dijela projekta izgradnje i pu5tanja u funkciju'

S tim u vezi, upudffio o* inici;ativu [r.ru organima gradske uprave, od kojih zahtijevamp

da pristupe izradi sre neophodne iokumintaciie iarealizicliu aktivnosti, kao i izradi aplikacije

sa potrebnim priloZenim dokumentima koju 6e uputiti prema Federalnom ministarstvu

raseljenih osoba i izbjeglica na odobrenje i oblzbjedenje potrebnih finansijskih sredstava'

lnicijativa se realizuje, kao $to je navedeno '- 
nu'"-li"nom mjestu Sto$nica u MZ Vozu6a'

izgradnjom i prstarrjem u funkciju javne rasvjete sa svim prate6im elementima' na lokalitetu

a,iZ *agirtralnog puia M-17 duZine izvedbe javne rasvjete oko 1200 metara'

Sredstva za realizaciju ove inicijative, odnose se na potrebu izrade sve neophodne

dokumenta clje zarealizaciju (odluke, projekat, odob191ja, saglasnosti, aplikaciia "') i mogu se

obezbijediti iz Transfera BudZeta ciruiu Zavidovidi za 2024. godinu: Transf'era 8212211

Izdaci za vanjsku rasvjetu, plodnici i ograde, 6139911 lzdaci za pribavljanje gradevinskih i

upotrebnih dozvola itiOtZlZO lzdaci za-odrLavanje javne rasvjete, u projeciranom iznosu cca

3.000,00 KM.
za reahzaciju ove inicijative zaduLuie se Gradonadelnik sa nadleznirn gradskim sluzbama'

S, poStovanjem

Feritl Kaknia5evid \/V
Predmet: Vije6niiko Pitanje
Na osnovu dlana 8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovidi upu6ujem vijednidko

pitanje naslovljeno na direktora i menadZment JKF ,,Radnik" Zavidovi6i u kojem traZim

informaciju na koji nadin je rijeSeno pitanje nadzora i provjere higijenslie i bakterioloSke

ispravnosti vode za piie u seoskim vodovodima koji su u viasni5tvu stanovnika tih podrud.la'

ObrazloZenje:
Nadzor vode za pi6e svakako je u obavezi i nadleznosti JKP ,,Radnik", ali u vodozahvatu

gradskog ,odoroia i prigradsi<ih naselja, dok ve6i dio seoskih vodovoda nema ovaj vid

kontrole i nadzora, a iste se obavljaju powemeno'

Smatram ,la se ora problematif<a tieUa urediti posebnom odlukom koja bi obavezala korisnike

vodezapi6euseoskimnaseljimanaprovjerttispravnostiiste.

Samir Skeiid \A'/

Predmet: Vijedniiko Pitanje (1)
postovani, obzirom da na jedan zna(ajan dio vije6nidkih pitanja nikada nismo dobili odgovore

zamolio bih za pravno tumadenje nur".d.n. situacije; da ti da ih ponovo postavljamo ili da se

utvrdi vremenski rok do kojeg bismo trebali dobiti odgovore ' Odnosno' kome da uputimo

Zalbu u sludaju da ne dobijemo oJgoror. na vije6nidka pitanja' Zamolio bih sekretarku

gradskog vijeia da nam saopSti prikladno obrazloZenje'

Fr".l-"i, Vije6niiko pitanje (2) lv
Vjerujuci da su vijeinici i Sira javnost upoznata sa praksom nezakonitog oglasavanja u

politidke svrhe na stranici Javnog preduze6a ,,Radnik" podetkom mjeseca decembra ove
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*od,;. taLimpravno obrazloZenje za ovakvu praksu kao i novdane konzekvence koje proistidu
iz navedenih vrsta zloupotreba uz informaciju ko treba da snese kaznu u ovakvim situaiijama.
Nekoliko pitanja adresiram na JU,,Dory zdravlja,, Zavidovi6i:
Predmet: Vije6niiko pitanje (3) \r'l
I)oStovani, u skladu sa vijeinidkim ovlastima,

l. ZatraLit 6u obraloZenje za5to se na pojedinim specijalistidkim sluZbama utvrduju liste
dekanja koje za pacijenta desto znade i vi5emjeseino dekanje na pregled i terapiju dok
se u SluZbi porodidne medicine kategoridki insistira na prijemu pacijenta u danu kad
pacijent traZi pomo6?

2. Da li su specijalisti pojedinih sluZbi na kojima su formirane duge liste dekanja
istovremeno angaZovani i u privatnom sektoru zdrat,stva?

3. TraZim cjelovitu informaciju o strukturi godiSnjih prihoda, udjelu svih sluZbi u
ukupnom doprinosu, odnosno da nam se dostavi informacija koliko koja sluZba
prihoduje i rashoduje na godiSnjem nivou sa posebnim naglaskom na novdane transfere
od strane Zavoda zdravstvenog osiguranj aZE-DO kantona.

4. TraZim informaciju o broju penzionisanih ljekara kojima je po odlasku u penziju
dozvoljen nastavak radnog angaLmana. pri ustanovi kao i iznos novca koji im se

isplacuje na mjesednom nivou uz informaciju o razlozima za produZenje angaZmana i
broj pregledanih pacijenata, te broj radnih sati ostvaren na nivou mjeseca, te
informaciju do koje godine Livota ljekar ima pravo da radi.

5. TraLim informaciju o nadinu finansiranja svih specijalistidkih sluZbi na nivou ustanove.

6. TraZim informaciju o sastavu i imenima dlanova komisije koja ispituje kandidate za
prijem u radni odnos sestara i tehnidara.

7. TraZim informaciju o uvjetima za imenovanje glavnog medicinskog tehnidara,
potrebnoj strudnoj spremi i trajanju mandata.

8. TraZim informaciju za5to pri ustanovi egzistira SluZba op5te medicine kao relikt
predvidenog sistema uredenja zdravstva ida li je planirano njegovo pridruZivanie nekoj
drugoj sluZbi?

9. Tralim informaciju za5to pojedine sestre rade iskljudivo administrativni, a druge
iskljudivo kurativni dio posla?

10. TraZim informaciju i izvjeStaj o ka5njenju pri dolasku na posao za pojedine uposlenike
ustanove i vrstu sankcione mjere izredene zbog kaSnjenja?

Demir Buliuba5i6 \r/
I'}oStovani nadelnide sa saradnicima, radno predsjedni5tvo, kolegice i kolege vijecnici, gradani

Grada Zavidovi6a, sredstva informisanja, sve Vas srdadno pozdravljam. Ja imam 2 vije6nidka
pitanja i 2 inicijative.

Predmet: Inicijativa za sanaciju mosta na S-om kilometru regionalni put R-466'tlw
naseljeno mjesto

l'retlmet: Vijedniiko pitanje
I)rvo pitanje je u kojoj je fazi
okondati?

Predmet: Inicijativa za uredenje ili izgradnju puta ko.ii bi povezao
Kuiice i 9. kilometar. To bi ujedno bio i prolrodan alternativni put.

(r) /od.,* AAI*,J^
izgradnja vodovoda u Sinanovi6ima i kada bi se radovi mogli
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Pretlmet: Vije6niiko Pitanje (2) 
-

Da li Grad Zavidoviii ima pripremljen idejni projekat za izgradniu mosta u MZ Gostovi6'

naseljeno mjesto Skakavac?

Zahid Avcliievid '|J
Predmet: Vije6niiko Pitanje
Gospodine gruOonue.inie., predsjedavaju6i, kolegice, kolege vije6nici' gradani Grada

Zavidovi6a, medji, sve vas srdadno-selu-i* i pozdravljam. Moie pitanje 6e biti vrlo kratko' za

nadleznu sluzbu. Dokle se stiglo sa aktivnostima, evo "e6 5-6 mjiseci gore na parking ispred

gradske dZamije inicirao sam, pitao, p-uuo da postojeda 3 mjesta, pretvorimo u 2 invalidska'

posto ljudi koji doraze tu u diamiju, dorur. u inruridstim koricima i vrlo je teSko na onako

uskom prostoru da izadu tz auta. Znail da se samo, ve6 postoje dva invalidska mjesta' da se

trede doda, {a onda ostanu dva koja 6e biti liraza nekih metar' Zahvaljujem'

rsor Simsid w [rl p- e[ Jo-6^4db$'fu1
Pre<lmet: Vijedniiko Pitanje
Na osnovu dlana g. i g7. poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i. kao vijeinik Gradskog

vijeca Zavidovici poriurgu* viie6nidko pi,*r. tcole"se tiee faze rearizacije usvojene inicijativa

i zakljudaka diji je predmet irm.leStanlJ / u[t*un;. dotrajalih havarisanih i neregistrovanih

vozila sa rezervisunJg pu.tingu u utici oou.ouotlnitr davalaca krvi, izmedu zgrade gradskih

organa. policijske r,uril.. Zavfovi6i i Op6inskog suda u Zavidovi6ima'

ObrazloZenje vije6nidkog pitanja:

Nazahtjevgradanaupu6ujemovopitanje.Inicijativa,delegiranaodKlubavije6nikaSDPBill
u GV, usvojena ie 2021 . godine ,u po*.nrtom ireclmetnoj itvari' Svjedoci 

.smo 
da se postupilo

po njoj nije nista i da se io danaSnjeg dana niSta nije poduzelo na realizaciji' Razlozi nam nisu

poznati, stoga ovim pitanjem zahtjev-amo od nadleinih ocigovore' Nasuprot tome' vidiljiv je jo$

veci broj nefunkcionalnih m/v odlozenih na pomenutnom lokalitetu. Misrjenja smo da i samo

odlaganje nije izvrseno primjereno i u skladu ,u ,,undurdima (curenje rashladne tednosti' ulia'

diielovi karoserije i stakla oko vozila "' )'
Ova praksa direktno krSi i u suprot;osti je sa dlanov^ima i njihovim sadrZinama Odluke o

bezbijednosri i organizaciji .uourueuju nu ..rru,aa op6ine Zavidovi6i (dl'35 i dl'48)' Za

nepridrZavan;e i ffistiuarje p.edridene su sankcije koje su sastavni dio odluke'

Sigurnost, bezbijed'nost p.orto.a, vizuelni iclentitei su iakvi da su prijetnja gradanima i odaju

losu sliku svim pos.ietiocima' 
zakljudcima i inicijativi.

Zahdevamo odgovore na pitanja i konadno postupanJe po

PitanraseupucujuGradonadetnit<uinadleZnimgradskimsluZbama.
S po5tovanjem.

Semso Fehri6
ffi..'t,rcijativazapokretanjeprocedurezaizraduProtokolaoprcdstar'ljanju,.,:x^ ^-ililrrrrn[l'#ffi;Jil1',;i' n." *,[; u;H; 

"l3 
u,n 

"eu; 
n ih datu m a G..ug 2.".,,*:'u:] r: ll::

;##rfi';;.i;;,:;ri" a.z*.h, p'"r"La nu podruiju Grada zavir'ovida' te prilik,m
-r ---.^ ^ : :--,-X-^ .rlosf i Cr.lrlIt

;::lJil:-.;;":il, i;:;#" ;;;n'tonurnt o.gu.u zakonocravne i izvrsne vrasti Gradu
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Zavidovi6i.
tJ skradu sa dranom g. i dlanom g7. poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovi6i pokre6enr

lnicijativu za pokretanje procetlure z^ izra<Iu Protokola o predstavljanju Grada

Zavidovi6i prilikom obiljeiavanja znalajnih daturna Grada Zal'idovi6a' prilikom

zvaniinog proslavljanja rlriavnih praznika na potlruiju Grart a Zavidovida' te prilikom

posjeta clriavnih, iederalnih i kantonalnih organa zakonodavne i izvrsne vlasti Gradu

Zavidovi6i.
ObrazloZenje:



Dosadasnja praksa predstavljanja Grada Zaviclovici odaje utisak da je ova oblast neuredena i
svela se na interne dogovore i subjektivne okolnosti. Izradom prot;kola ovu bi oblast trajno
uredili, te bi se unaprijed znalo ko je za Sta zaduien, koje i diji su obaveze tokom zvanidnih
predstavljanj a Grada Zavidovita.
Rok za izradu protokola je 30 dana od eventualnog usvajanja inicijative.
za ovu inicijativu nisu potrebna posebna sredstva da se izdvajaju.-
Predmet: Vije6niiko pitanje (l)
U skladu sa dlanom 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavdiovi6i postavljam
Vijeinidko pitanje:
Da li je u pripremi izgradnja mosta preko rijeke Bosne, koji bi povezao ulicu podubravlje i
ulicu Zlatnih ljiljana, tzv. ,,Gvozdeni most"? Ako jeste. u lojoj je fazi priprema i izgrajnja
navedenog mosta, kojim sredstvima se planira finansirati L tt;o.; kaieniarskol goAini ie
planira graditi?
Predmet: Vije6niiko pitanje (2) 

R K k. v t\A \fira.r[Vijednidko pitanje: Y\ ' - ' \)-\ v'-
Ko i po kojem osnovu napla6uje parking vikendom u vedernjim satima na parcelama k.d.
63211,63217,632111 zvanim IGRALISTE, k.o. Zavidoviti. a koje su u vlasniStvu RK
,,Kri vaja" Zavidoviii ?

Predmet: Vijedniiko pitanje (3)
Vijeinidko pitanje:
Koje vaZede planske dokumente, prema dl.24. Zakona o prostornom uredenju i gradenju ZDK,
ima Grad Zavidoviii, a koji planski dokumenti su u izradi?

Usmeni odEovori na viiedniika pitania postavliena na 20. siednici Gradskos viieda
Gradonaielnik Ha5im Muianovi6: Koristim priliku takode, da Vas sve srdadno pozdravim.
da naSoj kolegici destitam osvojeni mandat, Zelim joj uspje5an ostatak vremena mandata koji je
osvojila, do kraja naredne godine. Kada su u pitanju vije6nidka pitanja i inicijative, dakle ne
moZe se dati odmah odgovor na ve6inu ovih pitanja, s obzirom da on evo traZi analizu tih
dokumenata, idejni projekata Sta smo realizovali, ali odgovor na pitanje, jedno od pitanja
vijeinika Semse Fehri6a na koje je i on sam dao odgovoruu po.utrli.no iit*;., napladiuanje
parkinga na navedenim lokalitetima, kao Sto je sam kazao prostorije ili prostor RK ,,Krivajd..
Dakle to je zemljiSte upisano i vlasniStvo je RK ,,Klivaja" i oni raspolaZu tim zemljiStem, dakle
slobodno raspolaganje. Ne znamo ko napla6uje, niti imamo pravo da pitamo ko naplaiuje,
toliko.
Admir Foinica
Zahvaljujem. Da li ste zadovoljni odgovorom ili trailite da Vam se pismeno dostavi odgovor?
Semso Fehrid
Zadovoljan.
Admir Foinica
Izvolite gospoda Samira.
Samira Pinii6:
,,PoStovani vijednici i sluSaoci Radio Zavidoviea. sve Vas srdadno pozdravljam, Zelim Vam
uspje5an radni dan. Pitanje je bilo vijeinika Samira Skeji6a, a odnosi se na postavljene
inicijative i vije6nidka pitanja na koje niste dobili odgovor. Kolegij Gradskog vije6a se bavi
ovom problematikom, naravno rok je 30 dana odredeno Poslovnikom o radu Gradskog vije6a i
to je nesporno. Kolegij Gradskog vijeda se bavi ovom problematikom i donio odredene
zakljudke koje je uputio gradskoj upravi i Gradonadelniku, a na osnovu toga Gradonadelnik je
dao odredeni rok koji je ved protekao da se dostave svi odgovori i inicijative koji nisu
dostavljeni Gradskom vije6u, tako da vam mogu reii da je veiina odgovora i stavova o

6
Grad Zavidovidi. Ulica Mehmed paSe-Sokolovida broj 9, 72220 ZavidoviCi

Telefon: 0321206-780 info, fax: 032/206-706, wwv.zavidovici.ba,gmd.zavidovici@zavidovici.ba



vije6nidkim inicijativama ve6 zaprimljena i pojavit 6e se na narednoj sjednici Gradskog

vije6a."
Admir Foinica
z"h""llrl** J.ste li zadovoljni odgovorom ili 1taLite pismeni?

Samir Skeii6
Zadovoljan.
Admir Foinica
Z"h*ljr1gr* Prelazimo na odgovore na vijednidka pitanja postavljena na 19' sjednici

Graclskog vije6a Zavidovi6i, odrZane dana 14.11.2023. godine. Da li ste zadovoljni sa

odgovorom ili imate dopunsko pitanje' gospodin Ajdin Poli6?

Aidin Poli6
p"St"r"* Lolege vijednici, gradonadelnide sa saradnicirna dobar dan. Kada je u pitanju ovo

pitanje, odgovor na ovo pitanje, ustvari, nisam zadovoljan, volio bih da mi se navede' bar

ituZbr, kancelariju, sluZbenika zaito to stoji, gdje stoji?

Admir Foinica
Zahvaljujem. Gospodin Hasib Huski6?

Hasib Huski6
Zadovoljan
Admir Foinica
G*p"dr" S** Skeji6? Odgovori JU ,,Dom zdravlja" ? 1,2 i 4. Imate dopunsko pitanje?

Samir Skeiid
D".t'*lJ"r, 

"dgovori 
iz Doma zdravlja nisu dovr$eni 

- 
i odgovor .vezano 

za apotekarske

djelatngst nile Jostavljen, konkretno ticalo se ukupnog - prometa na nivou godine - i zaSto se

lijekovi u svim apotekama, odnosno komercijalni lijekovi koje narod kupuje zaSto nisu jednako

marZirani. Hvala.
Admir Foinica
Krleg" sk"l r6u imate i pitanje 1,2 i 4,jeste li zadovoljli odgovorom?

Samir Skeiid
Zadovoljan.
Admir Foinica
Z^h""lJrf-rcospodin Hakija Osmi6? lmate dopunsko pitanje? Izvolite'

Hakiia Osmi6
Ako je to to Sto sam ja proditao vezano za inicijativu, ja sam postavio inicijativu, odnosno

predloZio inicijativu, u1n.ni se to odgovara kao da sam postavio vije6nidko pitanje' TraZim da

iniciiativa dode na vijeie u skladu sa Poslovnikom'

Admir Foinica
Z"hr"liri.,*Eospodin Ferid Kaknja5evi6, odgovor Doma zdravlja, dopunsko? Izvolite'

Feritl KakniaSevi6
G;.t 

"tprtltk. 
tlrdan je problem kao kod kolege Hakije, ali evo ja nisam nezadovoljan Sto se

to desilo. U pitanju je"gd]e sam ja postavio inlcijativu za formiranje Mobilnog palijativnog

tima, malo .;e nastata'i, [onfrrri.lu ,3.anorn dijelu mi se odgovorilo kao na.pitanje, a u drugom

dijelu kao inicijativu. MoZda sukolege vije6nici koji su ditali , ali mi je svejedno drago Sto sam

dobio taj odgovor koji je evo na svu sie6u, vidim i po amandmanima da ie ta inicijativa

zavrSiti uspjesno na zadovoljstvo svih gradana opiine Zavidoviii, a o njoj cu nesto vise

govoriti, da ne oduzirnam vrijeme u priledlogu budZeta' Hvala'

Admir Foinica
Zahvaliujem.

ZAI'ISNIK SACINILA OVJERAVA SEKRF]TAR

'felefon: 0321206-780 info, fax: 0321206-7A6, rvww.zavido!ici.bargad.zavidovici@zavidqvlci!4



ww $oeijalderrrokralska Bartii* Essne i Hertegovine
eal4ujaagemoxparcxa napr*ia $oe He r XepqerorxH*

slobrda. jednaktst, solidarnost

Br:039-l-GVl23
Datunr : 28. | 2.2023. godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVIEI
GRADSKO VIJEEE ZAVIDOVIEI

n/r. Gdin. Admir Fojnica, predsjedavaju6i GV-a

predmet: Inicijativa za dono5enjem Odluke i u konadici realizacije izgradnjejavue rasvjete u naseljenom mjestu

Sto5nica, MZYozuca (sve faze do realizacije), dostavlja se

PoStovani,
na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovidi, Klub vije6nika Socijaldemokratske partije

BiH u Gradskom vije6u Zavidovi6i podnosi INICIJATIYIJ za dono5enjem Odluke i u konadnici realizacije

izgradnjejavne rasvjete u naseljenom mjestu Sto5nica MZ,Yontta (sve faze do realizacije).

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa

OBRAZLOzBNmU kako slijedi:

Nepostojanje ovakvog vida infrastrukturne podr5ke, ovo naseljeno mjesta svrstava u jedno od rijetkih na

podrudju nu$.g grada gdje nije izgradena i puStena u funkciju javna rasvjeta. Nefunkcionalnost (nepostojanje)
jurne rasvjete ugroZava direktno bezbijednost gradana koji se kre6u i putnim komunikacijama, ali i onih koji
stanuju lta ovom prostoru. Izgled naselja bez rasvjete i vizuelno, stanovnicima i posjetiocima ne daje sliku
prostora lijepog i ugodnog Zivotnog okruZenja.

PredloZena Inicijativa proiza5la je iz zahtjeva i determinisane stvame potrebe (er je nepostoje6a) mje5tana

navedenog naselja za ovom infrastrukturnom podr5kom. Takode, inicira se i u svjetlu i kao posljedica nedavnih

nemilih dogadaja na ovom prostoru, kada se desio fizidki napad na na5u sugratlartku, povratnicu u naselje.

Prilikom posjete Federalnog Ministra raseljenih osoba i izbjeglica gdina. Nerina Dizdara, ova problematika

iclentifikovana je kao potrebna i za koju je neophodna hitna realizacija. Od navedenog Ministra i Ministarstva

kojim rukovodi, iskaiana je spremnost i dato obeianje za finansiranjem najveieg drjela projekta izgradnje i
pu5tanja u funkciju.

S tim u vezi, upuiujemo ovrr Irricijativu prema organima Gradske uprave, od kojih zahtjevamo da pristupe iztadi
sve neophodne dokumentacije za realizacrju aktivnosti, kao i izradi aplikacije sa potrebnim priloZnim

dokumentima koju 6e uputiti prema Federalnom ministarstvu raseljenih osoba i izbjeglica na odobrenje i

obezbj edenj e potrebnih fi nansrj skih sredstava.

Inicijativa se realizuje, kao Sto je navedeno u naseljenom mjestu Sto5nica tMZ Vozuda, izgradnjom i pu5tanjem

u funkciju javne rasvjete sa svim prateiim elementima, na lokalitetu duZ Magistralnog puta Ml7-1 duZine

izvedbe javne rasvjete oko 1200 rnetara.

Gradska organizacija 5DP BiH Zavidovidi Ipagcxa opraHu3aquja C.qn SraX SaeuAoBlrhH

Adresa: dr.Pinkasa Banta bb

(zgrada,,Stare opiine")
72220Zavidoviii
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040

Fax: +387 (0) 32 879-040

E-mail : sd pzd i 9l@bfi.ae.L[3

wr,vly..sdp.!29

facebook.com/sdpbih

facebook.com/sd pbi hzavidovici

Se ltretarijat:
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slobelda, jednakost, sotidarrrost

Sredstva za reahzaciju ove Inicijative, odnose se na potrebu izrade sve neophodne dokumentacije za realizaciju
(odluke, projekat, odobrenja, saglasnosti, aplikacija ...) i mogu se obezbijediti iz Transt-era BudZeta Grada

ZavirJovi6i za2O24.godinu: Transfera 8212211lzdaci za vanjsku rasvjetu, plodnici i ograde, 61399Il lzdaci za

pribavljanje gratlevinskih i upotrebnih dozvola ili 613126lzdaci za odti,avanje javne rasvjete, u projeciranom
iznosu cca. 3.000,00 KM.

Za realizaciju ove Inicijative zadttluje se Gradonadelnik sa nadleZnim gradskim sluZbamd.

S po5tovanjem,

Gradska organizacija SDP BiH Zavidovifi lpagcxa opraHH3aquia Cfln 6mX Sanu&omtdht,*

9r*<relariiat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare op6ine")
l2220Zavidoviei
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040

Fax: +387 (0) 32 879-040

E - m a i I : "s_tlp_z_tlisi"@hj.!1,.n-e1.b.a.

wtvv,-qd.gln
facebook,com/sdpbih
facebook.com/sdpbihzavidovici



Socijaldemokratska partija Bosne i Hercegovine
Coqnjangemoxparc(a naprrja Eocxe u Xepqeroonxe

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum: 28.12.2023. godine

BOSNA I HERCEGOV'INA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAYIDOVIEI
GRADSKO VIJECE ZAVIDO\TICI

n/r Prof. Admir Fojnica, predsjedavaju6i

Predmet: VUECNICKO PITANJE, dostavlja se

I

Na osnovu dlanova 8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vijeca Zaidoiti upu6ujern vije6ni6ko pitanje naslovljeno na
direktora i tnenadhnent Javrtog kourunalnog preduzeca,,Rarhik" Zavidovi6i u kojern traZim infi'omaciju 1a koji na,iin
je rije5eno pitanje nadzora i provjere higijenske i bakteriolo5ke ispravnosti vode zapileu seoskim vodovodima koji su
u vlasni5tvu stanovnika tih podrudja.

Obrazloienje:nadzor vode za pi6e svakako je u obavezi i nadleZnosti JKP ,,Radnik" ali u vodozahvatu gradskog
vodovoda i prigradskih naselje, dok ve6i dio seoskih vodovoda nema ovaj vid kontrole i nadzora, a iste se obavljaju
powemeno.

Smatram da se ova problernatika treba urediti posebnom odlukorn koja bi obavezala korisnike vode za pice u seoskirn
naseljirna na provjeru isprarrnosti iste.

VUEENIK:

ft4)P A
Ferid KaknjaSevii

ffiradska organizacija SDP BiH Zavidovidi l-pagcxa opraHH3aqHia CAn 6rX 3anmgormhlr

Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare op6ine")

72220Zavidoviti
Bosna i Hercegovina

Tei: +387 (0) 32 879-040

Fax: +387 (0) 32 879-040

E-mail: r,ii t,r ! i u.: i rli i r 
j i i, f 1r-' i . iri.i

1ry q1'q,1ci 6r.b,11

facebook.com/sdpbih

facebook.com/sd pbihzavidovici



20. sjednica Gradskog vijeia Zavidoviii

28.1,2.2023.godine

,.
Vije6nik Skejii Samir

I Poitovani, obzirom da na jedan znadajan dio vijeinidkih pitanja nikada nismo dobili odgovqrle zamolio
bih za pravno tumaienje navedene situacije; da li cla ih ponovo postavljamo ili da se utvrdi vremenski
rok do kojeg bismo trebali dobiti odgovore. odnosno, konre da uputimo Zalbu u sludaju da ne dobijemo
odgovore na vije6nidka pitanja. Zamolio bih sekretarku Gradskog vijeia db nr, ,.op5a, prif,irano
obrazloZenje.

ll Vjerujuii da su vijeinici i Sira javnost upoznata sa praksom nezakonitog oglaiavanja u politiike svrhe
na stranici Javnog preduzeia Radnik poietkom mieseca decembra ove godine traiim pravno
obra,lloienje za ovakvu praksu kao i novdane konzekvence koje proistidu iz navedenih vrsta zloupgtreba
uz informaciju ko treba da snese kaznu u ovakvim situacijama. r' "

Ill Nekoliko pitanja adresiram na JU DZ Zaviclo.yifi: :

Po5tovani, u skladu s vijeiniikim ovlastima,

1. Zatraiitu obrazloienje zaito se na pojedinim specijalistiikim sluZbama utvrduju liste
dekanja koje za pacijenta desto znaie i viSemjeseino iekanje na pregled i ter.apiju dok se
u SluZbiporodiine medicine kategoriEkiinsistira na prijemu pacijenta u danu kad
pacijent zatraii pomoi ?

2. Da li su specijalisti pojedinih sluZbi na l<ojima su formirane duge liste dekanja istovremeno
angaiovani i u privatnom sektoru zdrarrstva ?

3. Traiim cjelovitu informaciju o strukturi godiSnjih prihoda, udjelu svih sluibi u ukupnom
doprinosu, odnosno da nam se dostavi infcrrnracija koliko koja sluZba prihoduje i rashoduje na
godiSnjem nivou s posebnim naglaskom rra novdane transfere od strane Zavoda zdravstvenog
osiguranja Ze- do kantona.

4.Traiim informaciju o broju penzionisanih ljekara kojima je po odlasku u penziju dozvoljen
nastavak radnog angaZmana pri ustanovi kao i iznos novca koji im se isplaiuje na mjesednom
nivou uz informaciju o razlozima za produienje angaimana i broj,.pregledanih pac'rjenata te,broj
radnih sati ostvaren na ttivou mjeseca te. in'iormaciju do koje godine iivota ljekar ima pravo da
radi .

5. Traiim informaciju o nadinu finansiranja svih specijalistiikih sluZbi na nivou ustanove.
6. Traiim informaciju o sastavu i imenirna tlanova konrisije koja ispituje kandidate zq prijem u

radni odnos sestara i tehnitara.
T.Traiim informaciju o uvjetima za irneno.,'arrje giavriog medicinskog tehniiara, potrebnoj
struinoj spremi i trajanju mandaia.



I
8' Traiim informaciju zaSto pri ustanovi egzistira sluiba op5te medicine kao relikt pilvazidenog
sistema uredenja zdravstva i da lije planirano njegovo pridruiivanje nekoj drugoj sluibi ?
9' Traiim informaciju zaito pojedine ses;tre rade iskljudivo administrativni a druge isklju6ivo
kurativni dio posla ?

10' Traiim informaciju i izvjeStaj o kaSnjenju pri dolasku na posao za pojedine uposlenike
ustanove i vrstu sankcione mjere izreiene zbog ka5njenja.

{.. :'r.if J i<,.-rV
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Socijaldemokralska partija Bosne i Hercegovine
CoqnjangeuoKparcKa naprlrja 6ocxe n XeJ:qeroaune

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum : 27 .12.2023.godine
BOSNA I HERCEGOVINA

FBDBRACIJA BOSNB I HBRCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/r.gdin. Admir Fojnica, predsjedavaju6i GV

Predmet: VIJECNIaKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovici, kao vije6nik Gradskog vije6a Zavidovi(,i
postavljam vije6nidko pitanje koje se tidefaza realizacije usvojene Inicijativa iZakljudka dijije predmet izmje5tanje /
uklanjanje dotrajalih havarisanih i neregistrovanih vozila sa rezervisanog parkinga u ulici Dobrovoljnih davalaca krvi,
izmedu zgrade Gradskih organa, Policijske stanice Zavidovi6i iOp6inskog suda u Zavidovi6ima. .

ObrazloZenje vjednidkog pitanj a:

Na zahtjev gradana upu6ujem ovo pitanje. Inicijativa, delegirana od Kluba vije6nika SDP BIH u GV, usvojena je
2021.godine sa pomenutom predmetnog stvari. Svjedoci smo da se postupilo po njoj nije ni5ta i da se do dana5njeg dana

niSta nije poduzelo narealizaciji. Razlozi nam nisu poznati, stoga ovim pitanjem zahdevamo od nadleZnih odgovore.
Nasuprot tome, vidljiv je joS ve6i broj nefuncionalnih m/v odloZenih na pomenutom lokalitetu. MiSljenja smo da i samo

odlaganje nije izvr5eno primjereno i u skladu sa standardima (curenje rashladne tednosti, ulja, dijelovi karoserije i stakla

oko vozila, ...).

Ova praksa direktno kr5i i u suprotnostije sa dlanovima i njihovim sadrZinama Odluke o bezbijednosti i organizaciji
saobra6aja na cestama opiine Zavidovili (d[.35, dI.48). Zanepridr?.avanje i nepoStivanje predvidene su sankcije koje se

sastavni dio Odluke.

Sigurnost, bezbijednost prostora, vizuelni identitet su takvi da su prijetnja gradanima i odaju lo5u sliku svim
posjetiocima.

Zahtjevamo odgovore na pitanja i konadno postupanje po Zakljudcima i Inicijativi.

Pitanja se upuduju Gradonadeniku i nadleZnim gradskim sluZbama.

S po5tovanjem,

:#
d&"."1D

Gradska organizacija SDP BiH

Adresa: dr.Pinkasa Banta bb

(zgrada,,Stare opiine")
T2220ZavidoviCi
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040

Fax: +387 (0) 32 879-040

E-mail: sdpzdici@bih.net.ba

www.sdp.ba

facebook.com/sdpbih
facebook.com/sd pbi hzavidovici

Zavidovi6i l-pagcKa opraHH3aqria CflIl 6rX 3asr,q,oeuhea

Sekretarijat:



BOSNA I HERCBGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r Predsjedavajudi Gradskog vijeia Zavidovi6i
gosp. Admir Fojnica

D ana,28.12.2023. god i n e

Predmet: Dostavljanje Inicijative za 20. sjednicu Gradskog vijeca Zavidoviii

U skladu sa dlanom 8. i Clanom 87. . Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovili pokedem

Inicijativu:
Za pokretanje procedvre za izradu Protokola o predstavljanju Grada Zavidovi(.a prilikom
obiljeZavanja znadajnih datuma grada Zavidovi(a, prilikom zvanidnog proslavljanja
drZavnih praznika na podrudju Grada Zavidovi6a, te prilikom posjeta drZavnih, federalnih
i kantonalnih organa zakonodavne i izvr5ne vlasti Gradu Zavidovidi.

ObrazloZenje:
DosadaSnja praksa predstavljanja grada Zavidovili odaje utisak da je ova oblast neuredena, i

svela se na interne dogovore i subjektivne okolnosti. Izradom Prokola ovu bi oblast trajno

uredili, te bi se unaprijed znalo ko jezaitazaduLen, koje i dije su obaveze tokom zvanidnih

predstavlj anj a grada Zavidovila.

Rok za izradu Protokola je 30 dana od eventualnog usvajanja inicijative.

Zaovu inicijativu nisu potrebna posebna sredstva da se izdvajaju.

Juceg
lovi6i

Zamjenik Preds,



BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJBCE ZAVIDOVICI

n/r Predsjedavaju6i Gradskog vijeda Zavidoviii
gosp. Admir Fojnica, prof.

Dana, 28.12.2023. godin e

,)

U skladu sa e lanom 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovili postavljam

Vijednidko pitanje 1:

Da lije u pripremi izgradnja mosta preko rijeke Bosne, koji bi povezao ulicu Podubravlje i ulicu

Zlatnih ljiljana, tzv "Gvozdeni most"? Ako jeste, u kojoj je fazi priprema i izgradnja nevedenog

mosta, kojim sredstvima se planira finansirati, i u kojoj kalendarskoj godini se planira graditi?

Vijedniiko pitanje 2:

Ko ipo kojem osnovu napladuje parking vikendom u vedernjim satima na parcelamak.(^63211,

63217 ,632111 zvanim IGRALISTE, k.o. Zavidovici, a koje su u vlasniStvu RK "Krivaja"
Zavidovici?

Vijednidko pitanje 3:

Koje vaZe(e planske dokumente , prema (t. Zq. Zakonao prostornom uredenju i gradenju

ZDK, ima Grad Zavidovidi, a koji planski dokumenti su u izradi?

Zamj enik Predj sedavaj u6e g

G radsko g v iie1y'fZavid ov i6i


